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29 september 2022

1 Opening
De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur en heet iedereen welkom.
De notulen van de vorige jaarvergadering worden goedgekeurd.

2 Secretariaat

2.1 Ingekomen stukken
Er zijn geen ingekomen stukken

2.2 Mededeling
We hebben een afmelding ontvangen van de Angelique Elings - van den
Broek.

3 Penningmeester
Dit jaar zijn we in de min geëindigd, de oorzaak hiervan is dat we minder
hebben gepost dan de voorgaande jaren.

3.1 Kascommissieverslag en benoemen nieuwe kas commissie
De kascommissie heeft de boekhouding over het boekjaar 2021-2022
goedgekeurd en het bestuur decharge verleend.
Saskia van Gool heeft voor het 2e jaar zitting genomen in de
kascommissie en zal derhalve aftreden. Bertho Elings neemt nog een
jaar plaats in de kascommissie en Marriëtte van der Munnik zal voor 2
jaar plaatsnemen in de kascommissie.

3.2 Contributie vaststellen
De contributie zal het komende seizoen niet verhoogd worden. Mocht
het komende seizoen het aantal evenementen nog steeds laag blijven,
dan zullen we moeten overwegen om de contributie per seizoen
2023-2024 te verhogen. Het besluit hierover zal genomen worden in de
jaarvergadering van 2023.

4 Coördinator
Jaimie Dik heeft voor het grootste gedeelte het coördineren van de
evenementen weer over genomen.



Alle tassen voor de evenementen zijn vervangen. Voor de lessen hebben we
identieke tassen aangeschaft, alleen dan in de kleur rood ipv blauw. De tassen
zijn ook op indeling identiek aan die van de evenementen.

We hebben het afgelopen seizoen een aantal evenementen moeten afzeggen
wegens te weinig aanmeldingen van hulpverleners.

In overleg met de verenigingen van Enkhuizen, Venhuizen en West-Fries
Hoorn zijn we aan het kijken om de tarieven voor evenementen gelijk te
trekken. Het moet ook duidelijker worden welke evenementen onder het
commerciële tarief vallen.

Naast de jassen die we al hebben gaan we softshell jassen kopen, deze zullen
betaald worden vanuit de opbrengst van de dorpsveiling.

5 Bestuur

5.1 Aftreden voorzitter, benoemen nieuwe voorzitter
Demelza heeft aangegeven af te treden als voorzitter. Ronald
Oerlemans heeft zich aangemeld voor de functie als voorzitter. Daar er
geen andere aanmeldingen zijn binnengekomen, hoeft er geen
stemming plaats te vinden.

5.2 Mededelingen bestuur
Geen

6 Instructeurs
Er kon helaas geen instructeur aanwezig zijn bij de vergadering, namens hun
hebben wij wel het volgende te melden.
Peter Hollenberg zal door privé omstandigheden het komende seizoen nog
geen les gaan geven.
We hebben Jenny Schepers en Maickel Osenga bereid gevonden om onze
instructeurs team te komen versterken.

7 Jubilarissen
De volgende personen zijn dit jaar jubilaris.
5 jaar
Martin Bronkhorst, Pascal Riewald en Paula van der Linden

10 jaar
Demelza Olijve en Jaimie Dik

30 jaar
Joanita Meijnte - Alderliesten, Marco Schoo

35 jaar
Wim Schuurman

8 Rondvraag
Geen


